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Møteprotokoll ungdomspanelet 22.02.16 
 
Sak 
nr. 

Sak 

08/16 Velkommen ved varaordfører Henry Tendenes og servering av pizza 
 

09/16 Presentasjon av sentrum ved prosjektleder Sven-Olav Jensen 
 

10/16 Ragnhild Momrak fra Dronninga Landskap presenterer hvordan torget så ut før, nå 
og hvordan det kan se ut 
  

11/16 Arkitekt Marit Justine Haugen v/ Haugen/Hozar arkitekter presenterer alternativ 1 
 

12/16 Landskapsarkitekt Ragnhild Momrak og Max Gittenstein presenterer alternativ 2 
«Grønt og frodig» 
 

13/16 Arkitekt Per Olav Hagen, CF Møller presenterer alternativ 3 «Fem hager» 
 

14/16 Befaring til Lokstallen 
 

15/16 Gruppediskusjon og spørreskjema 

- Thea presenterte hva det ene bordet diskuterte: De likte forslagene: mye 
grønt og koselig område. Glasshus ved lokstallen og rosene var fine på 
alternativ 2, og kanalen var fin på alternativ 1. Viktig at torget kan brukes i 
alle årstidene og er for alle, både unge og gamle.  



- Sandra presenterte hva bord 2 diskuterte: De likte alternativ 1 og 3. Veldig 
mye «gulv» på alternativ 1. De likte stor fontene og bred kanal i alternativ 3. 
Liker bruken av lokale planter. Likte presenningen i alternativ 1. De synes 
det er rart med forslaget om skøyter siden det er et lite område og vann i 
bevegelse. Svar fra arkitekt: Om vinteren vil fontenen være av, og vannet 
slått av, slik at det kan fryse. 

- Hver deltaker fylte ut eget skjema over hva de synes om alternativene, og 
hadde mulighet til å komme med egne forslag. Innspillene blir tatt med i 
videre arbeid. 

16/16 Oppsummering 
 

 
   
Møtet ble avsluttet klokken 17:00. 
 
Neste møte blir mandag 02. mai  


